
 

 

 

 

Betreft: ‘Zorgen om hoogbouwplannen WINGS-terrein’  

Den Haag, 4 september 2017 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

De bewoners van ‘De Componist’ , ‘De Operette’ en andere bewoners rondom het Robert 
Stolzplantsoen en de Mozartlaan maken zich grote zorgen om de (hoog)bouwplannen op het 
WINGS-terrein. De bewoners geven aan al lange tijd in onzekerheid te zitten en onvoldoende 
te worden geïnformeerd over de status hiervan. Ook geven bewoners aan dat de toenmalige 
wethouder Norder bij de opening van het appartementencomplex ‘De Componist’ heeft 
gezegd dat het grasveld waar de bewoners op uitkijken, groen zou blijven en niet bebouwd 
zou worden. Ook de leden van de jeu de boules vereniging maken zich grote zorgen over de 
bouwplannen. De jeu de boules vereniging vervult een belangrijke sociale en 
maatschappelijke functie voor hoogbejaarden uit de wijken Bohemen, Waldeck en Kijkduin. 
Tot slot geven de bewoners van De Componist aan juist voor deze plek te hebben gekozen 
vanwege het groen, het uitzicht en de rust en er echt niet op zitten te wachten om tegen 
woningen uit te moeten kijken en hiervoor bovendien weer jaren in een bouwput moeten 
zitten.  

Naar aanleiding hiervan hebben de Haagse VVD en Groep Van der Helm onder verwijzing naar 
artikel 30 van het reglement van orde de volgende vragen: 
 

1. Bent u bekend met de situatie en de zorgen van bewoners? 
 

2. Deelt u onze mening dat (hoog)bouw op deze locatie niet gepast is en dat er betere 
locaties te bedenken zijn?  
 

3. Kunt u uitleggen waarom u nu precies op deze plek hoogbouw wilt neerzetten terwijl 
er tegen de bewoners is gezegd dat het groen ook in de toekomst groen zou blijven? 
 

4. Deelt u onze mening dat de jeu de boules baan een belangrijke sociale en 
maatschappelijke functie vervult voor een grote groep ouderen in deze wijk en dat het 
daarom niet gewenst is hier een einde aan te maken? Zo ja, waarom trekt u dan 
alsnog de stekker uit de jeu de boules vereniging? 

Heel veel bewoners maken zich al langere tijd zorgen over wat er nu gaat komen en zitten 
soms al jaren in onzekerheid. Zowel de wijkvereniging Bohemen, Waldeck en Kijkduin als de 
werkgroep ‘Mozart Plantsoen’ hebben de gemeente meerdere malen om duidelijkheid 
gevraagd. Zij geven aan tot op heden onvoldoende te zijn geïnformeerd over de bouwplannen 
en de manier waarop zij bezwaar kunnen maken. 

5. Hoe komt het dat de bewoners zo lang in onzekerheid hebben moeten zitten en pas na 
lang aandringen een uitnodiging voor een informatiebijeenkomst hebben ontvangen? 
 

6. Wat gaat u eraan doen om de bewoners vanaf nu wel bij het proces te betrekken? 
 

7. Deelt u onze mening dat bijvoorbeeld een groen stadspark, waar jong en oud kunnen 
recreëren en genieten van de natuur, op de plek van de velden een veel betere 
bestemming zou zijn dan bebouwing? Zo neen, waarom niet? 
 

 

Groep Van der Helm	  



Frans de Graaf   Chris van der Helm   Arjen Kapteijns 
Haagse VVD    Groep Van der Helm    GroenLinks 

 

 

 


